
OBEC VELENICE

                                                                                                                                          
ZÁPIS č. 2024-01

ze zasedání zastupitelstva obce Velenice 
ze dne 23. února 2024

Zasedání zastupitelstva se konalo v klubovně požární zbrojnice od 18:00 hod., ukončeno 
bylo ve 19:28 hod.
Zasedání zahájil a řídil starosta obce Petr Brůžek.
Zasedání zastupitelstva jsou veřejná.
Ze zasedání je pořizován audiozáznam za účelem sepsání zápisu.

Přítomní zastupitelé: Brůžek Petr, Hozák Milan, Jirků Jaroslav, Pechar Jiří, Pilná Petra, 
Samek Pavel, Šeflová Dana, Vörös Josef

Omluvení zastupitelé: Novotný Tomáš

Neomluvení zastupitelé: 0

Vzhledem k tomu, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva, je 
zastupitelstvo usnášeníschopné.

1. Schválení programu zasedání

Předsedající přednesl oznámený program zasedání.

Program zasedání:

1. Schválení programu zasedání
2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu
3. Informace o dění v obci
4. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění 

stavby na pozemcích p.č. 189, 220, 247, 39/2 a 1158
5. Smlouva o dílo na servis místního rozhlasu
6. Změna Zakládací smlouvy DSO EKOD a Stanov DSO EKOD
7. Zrušovací vyhláška - zrušení vyhlášky č. 1/2019 o zákazu konzumace alkoholických 

nápojů
8. Rozpočtové opatření č. 1/2024
9. Dohody o provedení práce členy zastupitelstva
10.Vývoz žump v roce 2024
11.Záměr obce Velenice pořídit nové hasičské vozidlo pro JSDH Velenice. Podání 

žádostí o dotace 
12.Různé 
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Návrh usnesení č. 2024-01
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje navržený program zasedání 

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-01 bylo přijato.

2. Určení ověřovatelů zápisu

Zapisovatel pro pořízení zápisu ze zasedání zastupitelstva obce: Jiří Pechar
Předsedající navrhl, aby ověřovateli zápisu byli p. Jaroslav Jirků a p. Josef Vörös 
Žádný jiný návrh nebyl podán.

Návrh usnesení č. 2024-02
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje ověřovatele zápisu ve složení p. Jaroslav Jirků a p. 
Josef Vörös

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-02 bylo přijato.

3. Informace o tom, co se odehrálo v obci

- masopust
- masopustní veselice
- instalace defibrilátoru, bohužel skříňku je nutno reklamovat
- oprava osvětlení, doplnění rozpěrek na část vedení za účelem zvýšení odolnosti VO proti 
větru
- zpracovává se projekt na pergolu u hasičské zbrojnice
- návštěva zástupců MU Č. Lípa a Povodí Ohře kvůli situaci na toku Svitavka
- zpracovává se statický posudek trámy a krov na půdě budovy OÚ
- upozornění na aplikaci Sencito – možnost sledovat hladinoměr v Lindavě pro předpověď 
povodňové situace
- návštěva památkářů a prohlídka Božího hrobu před opravou dlažby

Zápis č. 2024-01 ze zasedání zastupitelstva obce Velenice konaného dne 23.2.2024 v klubovně požární zbrojnice. 
Strana  2/7



4. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohoda o 
umístění stavby na pozemcích p.č. 189, 220, 247, 39/2 a 1158

Předsedající seznámil zastupitele s návrhem smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene a dohody o umístění stavby na pozemcích p.č. 189, 220, 247, 39/2 a 
1158 s firmou ČEZ  Důvodem je posílení vedení v zadní části obce směrem k bývalému 
mlýnu.

Návrh usnesení č. 2024-03
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene a dohodu o umístění stavby na pozemcích p.č. 189, 220, 247, 39/2 a 1158 s 
firmou ČEZ 

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-03 bylo přijato.

5. Smlouva o dílo na servis místního rozhlasu

Předsedající seznámil zastupitele s návrhem smlouvy o dílo na servis místního rozhlasu s 
firmou COLSYS.

Návrh usnesení č. 2024-04
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje smlouvu o dílo na servis místního rozhlasu s 
firmou COLSYS.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-04 bylo přijato.
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6. Změna Zakládací smlouvy DSO EKOD a Stanov DSO EKOD

Předsedající seznámil zastupitele s návrhem na změnu Zakládací smlouvy a úpravu 
Stanov DSO EKOD
 
Návrh usnesení č. 2024-05
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje změnu Zakládací smlouvy DSO EKOD a změnu 
Stanov DSO EKOD v předloženém znění. 
Zastupitelstvo obce Velenice souhlasí s aktualizací přílohy č. 1 Stanov DSO EKOD - 
Seznam členů svazku doplněním o město Nový Bor, IČO: 00260771 a obce Okna IČO: 
00673412 a Provodín IČO: 00524760 a pověřuje starostu k vyjádření této vůle 
zastupitelstva hlasováním na členské schůzi DSO EKOD.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-05 bylo přijato.

7. Zrušovací vyhláška - zrušení vyhlášky č. 1/2019 o zákazu konzumace 
alkoholických nápojů

Předsedající seznámil zastupitele s návrhem zrušovací vyhlášky - zrušení vyhlášky č. 
1/2019 o zákazu konzumace alkoholických nápojů vzhledem k tomu, že je prakticky 
nevymahatelná. Proběhla diskuze o zajištění hygienického zázemí pro popíjející občany. 

Návrh usnesení č. 2024-06
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje zrušovací vyhlášku - zrušení vyhlášky č. 1/2019 o 
zákazu konzumace alkoholických nápojů

Hlasování:
Pro: 4 Proti: 3 Zdržel se: 1
Usnesení č. 2024-06 nebylo přijato.

8. Rozpočtové opatření č. 1/2024

Předsedající seznámil zastupitele s návrhem rozpočtového opatření č. 1/2024. 
Navrhované změny se týkají přesunu financí na vývoz žump občanům (bude projednáno v 
dalším bodě), úpravy na sále pro lepší využitelnost, občerstvení na kulturní akce, zrušení 
místního poplatku ze psů.

Návrh usnesení č. 2024-07
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2024

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-07 bylo přijato.
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9. Dohody o provedení práce členy zastupitelstva

Předsedající seznámil zastupitele s návrhem dohody o provedení práce, podle které by 
pan Tomáš Novotný provedl zednické práce na majetku obce za cenu 350 Kč/h v rozsahu 
max 25 hodin za měsíc, max 300 hodin ročně na základě požadavku.

Návrh usnesení č. 2024-08
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje dohodu o provedení práce mezi obcí a panem 
Tomášem Novotným na zednické práce.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-08 bylo přijato.

Předsedající seznámil zastupitele s návrhem cenové nabídky, kterou předložil pan Josef 
Vörös na truhlářské práce na sále OÚ za cenu 23181 Kč vč. DPH.

Návrh usnesení č. 2024-09
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje cenovou nabídku, kterou předložil pan Josef Vörös 
na truhlářské práce na sále OÚ za cenu 23181 Kč vč. DPH.
 
Hlasování:
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1
Usnesení č. 2024-09 bylo přijato.

10. Vývoz žump v roce 2024

Předsedající navrhl všem trvale žijícím občanům jednou ročně vyvézt žumpu či septik a 
tím pomoct nejen občanům, ale i ekologii v naší obci. Domy určené k trvalému nájmu 
(občan zde musí mít trvalý pobyt) maximálně 10 m3. Domy určené rekreačnímu nájmu 
vyvážet nebudeme. Rovněž musí mít majitel nemovitosti splněné všechny závazky vůči 
obci. 

V diskuzi padl dotaz, proč obec neřeší kanalizaci. Z odpovědí zastupitelů vyplynulo, že by 
to bylo příliš finančně náročné vzhledem k členitosti obce, a to i při započtení případné 
dotace. Navíc v podmínkách pro udělení dotace bývá uveden minimální procento 
připojených nemovitostí, které je obtížné splnit.

P. Rubáš vznesl dotaz, jak by obec byla nápomocná v případě, že by se několik majitelů 
sousedních nemovitostí rozhodlo postavit si společnou čističku. Předsedající nastínil 2 
řešení: buď by to byl projekt majitelů nemovitostí a obec by pomohla získat dotaci, nebo by 
to bylo vše pod hlavičkou obce, ale to ještě neví, jak by to vypadalo v realitě.

Předsedající řekl, že by to pravidelně opakoval, pokud bude zájem obyvatel a pokud to 
bude udržitelné pro rozpočet.
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Návrh usnesení č. 2024-10
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje všem trvale žijícím občanům jednou ročně vyvézt 
žumpu či septik.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-10 bylo přijato.

11. Záměr obce Velenice pořídit nové hasičské vozidlo pro JSDH Velenice. 
Podání žádostí o dotace

Předsedající seznámil zastupitele se záměrem pořídit nové hasičské vozidlo pro JSDH 
Velenice. Nahradilo by v současnosti používané vozidlo Peugeot, které je staré 30 let a již 
neodpovídá potřebám jednotky. P. Samek seznámil s typem vozidla, které by připadalo v 
úvahu a dále s tím, koho je možné požádat o dotaci. Celkově by se v případě schválení 
jednalo o vozidlo za 3 300 tisíc Kč a celková žádost o dotace by byla na 2 700 tisíc Kč.

Předsedající řekl, že by byl rád, kdyby se podařilo získat dotaci na polovinu ceny, druhou 
polovinu by zaplatila obec. Je to sice velká částka, ale je předpoklad, že to vozidlo vydrží 
dalších 30 let. Konečný výběr vozidla by se pak upřesnil podle výše získané dotace.

Návrh usnesení č. 2024-11
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje záměr pořídit nové hasičské vozidlo pro JSDH 
Velenice.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-11 bylo přijato.

Návrh usnesení č. 2024-12
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje podání žádostí o dotace na nové hasičské vozidlo 
pro JSDH Velenice

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-12 bylo přijato.
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12. Různé

Předsedající seznámil s akcemi, které proběhnou v obci:
- 9.3. setkání seniorů
- 16.3. hasičský ples
- 30.4. stavění máje a pálení čarodějnic
- 25.5. kácení máje
- 22.6. dětský den
- 17.8. neckyáda
Předsedající seznámil s výsledkem rozboru vody ve studánce.

Pí Šeflová seznámila se zprávou finančního výboru.

Pí Pilná připomněla p. Samkovi slib, že hasiči zajistí vybudují volejbalové hřiště a jak to 
vypadá s plněním.
Dále se zeptala, zda by hasiči mohli zlikvidovat hromady křiví na pozemku pod hlavní 
silnicí u č.p. 73.

P. Kadlec se zeptal, jaká jsou opatření proti vymílání břehu potoka. Předsedající 
odpověděl, že podle vyjádření Povodí Ohře se jedná o přírodní tok, který nelze regulovat a 
majitel přilehlého pozemku musí strpět vymílání břehů.

Pí Hozáková se zeptala, zda se bude v obci instalovat radar na měření rychlosti. 

P. Jirků se zeptal, jak se dá omezit průjezd kamionů.

Pí Šeflová se zeptala, kdy se bude opravovat silnice u splavu. P. Hozák odpověděl, že 
před měsícem proběhla prohlídka této silnice pracovníky Silnic LK a statikem s tím, že se 
bude opravovat v letošním roce, dále že prověří možnost omezit průjezd kamionů obcí.

Předsedající se dotázal přítomných zastupitelů a občanů, zda má ještě někdo něco 
k projednání. Protože tomu tak nebylo, poděkoval všem za účast a ukončil zasedání 
v 19:28 hod.

Zapsal Jiří Pechar

Ověřovatelé zápisu

Josef Vörös Jaroslav Jirků

Místostarosta: Jiří Pechar Starosta: Petr Brůžek
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